

厂家直销时产量300公斤干式分选铜米机塑料纯度可达99.9%

产品名称	厂家直销时产量300公斤干式分选铜米机塑料纯度可达99.9%
公司名称	滑县道口北斗星静电分离设备厂
价格	125000.00/套
规格参数	品牌:北斗星 型号:HL700 产地:滑县
公司地址	河南省安阳市滑县道口卫西开发区18号
联系电话	0372-8118690 13213287684

产品详情

适用范围：

Scope of application:

各种废旧电线的破碎分选，铜铝散热器的破碎铜、铝、铁分选，

Crushing and sorting of various waste wires, sorting of broken copper, aluminum and iron of copper aluminum radiator.

结构特点：

Structural feature:

1. 一体式结构设计，结构紧凑，占地面积小，移动方便，放在平整地面接通电源即可生产。

1. Integrated structure design, compact structure, small occupied area, easy to move and it can be operated by putting it on flat ground and turning on the power .

2. 采用PLC控制，外形简洁美观，操作简单，一名操作人员即可生产。

2. It adopts PLC control, the appearance is simple and beautiful and the operation is simple. One operator can operate it.

3. 比重分选作为铜米、塑料分选的重要部分采用意大利气流悬浮分选工艺，震动频率与物料悬浮送风装

置皆可根据不同物料进行精准调节。

3. As an important part of the separation of copper wire and plastic, gravity separation adopts Italy air suspension separation process, and the vibration frequency and material suspension air supply device can be adjusted precisely according to different materials.

4. 破碎系统刀具采用SKD-11合金刀具，处理硬度达到HR58度，在保证高耐磨性的情况下也能保证粉碎刀片一定的韧性，结构设计为八字形交替剪切构造，电线粉碎设备外壳采用水冷系统，避免了长时间工作产生物料发热熔融。

4. Crushing system adopts SKD-11 alloy cutting tool, the processing hardness is HR58. It can ensure the high-wearing resistance as well as a certain tenacity of the crushing blade. The structure is designed as splayed alternate shearing structure, the shell of wire grinding equipment adopts water cooling system, thus avoiding, material heating and melting after long time operation.

5. 整套设备为全封闭运行，并配有先进的脉冲除尘系统，有效的将生产过程中的灰尘收集并由灰尘排出口排放。

5. The operation of the complete set of equipment is fully enclosed, it is equipped with an advanced pulse dust removal system that effectively collects dust in the production process and discharges it from the dust outlet.

6. 根据各国所生产的铜米机能回收到纯度99.5%以上的铜，但是会有3-5%的铜粉以及毛丝铜会随着分选过程流失到塑料里面的情况，我公司配有静电精选设备，将塑料中残存的铜再次分选出来，达到了铜里面看不到塑料，塑料里面看不到铜的效果。

6. In view of the fact that the copper wire crusher manufactured in other countries can recover the copper with a purity more than 99.5%, but 3-5% of the copper powder and brushed copper will be lost into the plastic in the sorting process, our company is equipped with electrostatic selection equipment, the remaining copper in the plastic can be sorted out again, so that there is no plastic in the copper and no copper in the plastic.

参数：

型号	外观尺寸 (MM)	破碎机	风力输送 (KW)	风力分选	灰尘收集	产量
Model	External dimension (mm)	Crusher (KW)	Air conveying (KW)	Wind sorting	Dust collection	Output (KG/H)
SY-400	2000*1850*2600	15	无 N/A	0.75+2.2	0.75	100-150
SY-600	4200*1900*3800	37	3	3.75	2.2	300-400
SY-1000	5180*2100*4200	45	4	3	800-1000	4600